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COMISSIÓ DE RECERCA 
FACULTAT DE MEDICINA I CIÈNCIES DE LA SALUT - CAMPUS DE BELLVITGE 
 
Número de sessió 2/24 
 
Data 9/12/2024  Sessió ordinària de la Comissió de Recerca 
Hora: 15:00 
 
 

• Assistents: J. L. Rosa, V. Moreno, E. Aso, J. Miranda, Andrés Méndez, A. Llobet, Q. Gutiérrez 
. 

• Excusen la seva assistència: L. Pérez, V. Arribas, Rosa M. García, J. Adamuz 

 
 
Ordre del dia 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe del president 
3. Properes convocatòries (Material Obsolet...) 
4. Torn obert de paraula 

  
 
Desenvolupament de la sessió: 
 

1. El Dr. Rosa presenta l’acta de la reunió del 4/7/2024 i s’aprova sense cap esmena. 
 

2. Informe del president. 
 
El Dr. Rosa comença informant de la visita del Vicerector de Recerca i de l’OSSMA per a la 
revisió de les campanes de bioseguretat del campus. D’aquesta visita ha de sortir un document 
de millora i s’informa que hi han uns fons reservats per cofinançar aquestes possibles actuacions. 
Actualment per tota la UB està al voltant dels 500.000 Euros. 
 
A continuació informa de l’estat de les convocatòries més rellevants de Beques vinculades a la 
Recerca. 
 
Pel que fa a Beques predoctorals de la UB (PreDoc-UB) actualment estan vinculades als 
Programes de Doctorat. En concret la Facultat de Medicina i Ciències de la Salut té en total tres: 
dos a Biomedicina i una a Medicina Traslacional les quan sortiran properament en convocatòria. 
 
Les Beques predoctorals FI-SDUR de la Generalitat van associades al nombre de professorat i 
als seus trams de recerca actius i són restrictives en quant al seu nombre. Aquestes estan en 
fase de resolució. 
 
Les Beques FI-Joan Oró són beques predoctorals de tres anys de durada i actualment estan en 
fase de valoració. 
 
Les Beques FPI són beques predoctorals associades als projectes de recerca de quatre anys de 
durada i ja han estat adjudicades. 
 



 

En quant a les beques postdoctorals ha de sortir la convocatòria de les Beques Beatriu de Pinós, 
60 en total.  
 
Ara referint-se a projectes fa una valoració de les recents concessions de projectes del Plan 
Nacional (PID 2023). El tant per cent d’acceptació dels projectes en general ha estat del 48%, a la 
UB del 63% i a Medicina i Ciències de la Salut del 81%. Això mostra la importància dels projectes 
al Campus Cínic i Bellvitge. Si s’analitzen els darrers anys, aquesta tendència és manté. 
 
A mode complementari informa que el Vicerectorat de Recerca ha preparat uns ajuts pels 
projectes que no han estat dotats de finançament. Aquesta convocatòria ja està tancada. 
 
Respecte als Ajuts de Retenció de Talent, que es van aprovar a la Comissió del proppassat 4 de 
juliol, informa que es van presentar 8 candidats, molt destacable tant pel nombre com pel nivell, 
dels quals només van fer beneficiaris 4 i que actualment estan gaudint de l’Ajut.  

 
En la convocatòria del Ministeri per a grans equipaments d’ús compartit, un dels aparells 
prioritzats i que es va concedir és un sorter espectral amb imatge per als CCiTT del Campus 
Bellvitge. 
 
El Dr. Rosa informa al membres dels problemes que han tingut els investigadors amb projectes 
de Fons Next Generation per poder utilitzar els serveis CCiT ja que va haver una comunicació 
que no ho permetia argumentant-se que el fet de no haver estat auditats feien aquestes despeses 
inelegibles per a la seva justificació. Finalment el Vicerector fa fer una nota en la qual entenia que 
investigadors que han d’utilitzar aquests serveis i només tenen aquestes fonts de finançament els 
han de poder utilitzar. 
 
S’informa que hi ha hagut un projecte al campus que ha hagut de tornar diners per un 
requeriment de reintegrament per unes despeses mal imputades. Aquests diners sempre els 
havia posat la UB amb fons de contenció i aquest cop demanàvem que ho fessin l’investigador, el 
departament vinculat o el campus i que s’està totalment en desacord amb d’aquest tipus de 
peticions ja que no es disposa d’un finançament addicional per afrontar aquest tipus de despeses. 
 

3. Properes convocatòries: 
 
S’informa que no hi haurà convocatòria de renovació de material obsolet per l’any 2025. La 
justificació és que s’utilitzaran els fons destinats pel finançament del personal de reforç de les 
Oficines de Recerca de tota la UB. 
 
Actualment hi han disponibles 21.240 Euros pel Campus, provinents del contracte programa de 
Recerca 2024. Es comenta la possibilitat d’una convocatòria d’ajuts pel cofinançament de compra 
d’aparells pels investigadors del Campus, o d’utilitzar aquests diners per donar més ajuts o 
quanties de Retenció de Talent. S’acorda deixar-ho per decidir en properes reunions. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
4. Torn obert de Paraula 

 
El Dr. Llobet comenta els problemes que té a l’hora d’utilitzar les diferents empreses de 
missatgeria, moltes vegades són seleccionades per les pròpies empreses, amb despeses de 
duanes de pel mig que comporten un circuit que molts investigadors no coneixen.  
 
S’acorda consultar com ho fan els diferents departaments del Campus, quin circuit té la UB 
preestablert i fer un document únic que pugui servir per tots. 
 
A més, el Dr. Llobet, en relació a les mesures de bioseguretat que està implantant la UB abans 
mencionades, pregunta pel circuit de neteja de bates que té el Campus. No és acceptable que els 
usuaris dels diferents laboratoris s’hagin d’emportar la bata a casa a rentar. S’acorda fer un 
anàlisi de com s’està fent tant al Campus com ho puguin estar fent dins de la UB. 
 
 

 
A les 16:17h. finalitza la sessió. 

 
 

 
 
 
 

Joaquim Gutierrez     Vist i plau, 
Secretari 

 
 
 
 

Dr. José Luís Rosa 
President 
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